
Onsdag den 18. september 2019 klokken 17.00 -19.30   

Forældrerepræsentanter: Thomas Peter Olsen, Kathrine Jul Chercka, Marie Bonavida, 

Birthe Rasmussen, Betina Severine Fogh, Louise Hoffmann Bidstrup, 

Personalerepræsentanter: Tobias Mogensen, Louise Bedsted Heinesen 

Afbud: Daniela Gutt-Nielsen 

Ledelsesrepræsentanter: Maria Bælum, Line Justesen 

Elevrepræsentanter: Yasser 5.A, Haley 5.A 

Referent: Line Justesen 

Mødeleder: Thomas Olsen 

Punkt Emne Referat Beslutning 

1. Godkendelse af referat – 

forslag om at referatet 

godkendes skriftligt 

fremover 

Bilag 1: Referat 

Ændring i referat: 

Hvad gør man som SKB-

medlem i forhold til klasser der 

ikke trives? Pointe – har vi et 

ansvar for at der bliver gjort 

noget ved klasser der ikke 

trives? Nej – det er skolens 

ledelse der har det ansvar. 

  

  

2. 

  

Præsentation af 

elevrådsformand og 

næstformand 

Herunder nyt fra elevrådet 

Rod/oprydning - i 

garderober og ved 

indgange. Kan vi gøre 

noget? 

  

Yasser og Haley fortæller om 

hvad de er optaget af i elevrådet. 

De fortæller om 

rengøringsprojektet ”Den 

Gyldne Kost”. TO: ”bliver 

rengøring taget op af i andre 

sammenhænge?” Eleverne 

svarer, at de har været rundt i 

klasserne hvor de har fortalt om 

projektet med rengøring. Der er 

kommet fotos op af de 

rengøringspersonaler der gør 

rent i klasserne. 

Der er kommet gardiner op i 

Lille Smag, så de ikke er så 

generet af sollys og de andre 

elever. 

Det lille frikvarter er blevet fem 

minutter længere. 

Elevrådsrepræsentanterne går 

tilbage til elevrådet med 

opgaven om sko-rod i 

indgangspartierne. 

  

  

3. Musikmaterialer til 

godkendelse – herunder 

Anna viser musiklokalet og 

fortæller om faget. Musiklokalet 

er skønt at være i men vi er 

  



fremvisning af 

musiklokalet 

  

udfordret på kapaciteten, da 

hver klasse har to musiktimer 

per uge. Derfor har vi etableret 

et rytmikrum i et af 

kropseksperimentarierne. Det 

har fået et klaver, en 

transportabel skærm og en 

rytmekasse. 

4. 

  

Budget/prognose 

Bilag 2: Prognose 

september 2019 

Lise har sidste økonomiske 

gennemgang, da hun overgår til 

pædagogisk personale per 1/10. 

Lise gennemgår 3. prognose. 

Der er en del merudgifter på 

materialer der er gået i stykker – 

fx håndtag. 

Der er ikke noget der vækker 

bekymring i skolebudgettet. 

Fritidsinstitutionens budget 

bliver reguleret løbende i 

forhold til børnetal. 

Det kan være svært at følge med 

ift. pædagogansættelser. Noget 

af inventaret er købt over FI-

midlerne, da vi ellers skal betale 

penge tilbage. 

Vi forsøger at sætte flere 

medhjælpere i spil. 

Pr 1/10 overgår skolen til 

Administrative Fællesskaber. Vi 

er spændt på hvordan det 

kommer til at forløbe 

  

5. 

  

Valg af formand           

Bilag 3: Forretningsorden 

Punktet skydes til kommende 

møde 

  

  

6. 

  

Planlægning af 

forældremødet i morgen, 

herunder årsberetning og 

valg af kontaktforældre 

Det fælles møde i morgen 

foregår i Aulaen. SKB er først på. 

Hvad har SKB været optaget af i 

året og hvad har vi arbejdet 

med. Fremadrettet vil SKB 

skrive årsberetningen i april og 

fremlægge den for forældrene i 

september. 

  



SKB fortæller om arbejdet med 

trafik, skoledistrikter og ”tal med 

jeres børn om at passe på vores 

skole”. 

Der er et ønske om at vi til 

næste år holder 

årgangsforældremøder og 

møder i enkelte klasser fremfor 

et stort fælles møde. 

7. Nedsat timetal i 4. og 5. 

klasse – drøftelse om at 

gøre brug af muligheden i 

de kommende 6 måneder 

Bilag 4: Aftaletekst – se side 

3 

  

  

Både 4. og 5. årgang har 

modtaget mange nye elever. Det 

gør, at lærerne løber rigtig 

hurtigt for at lære de nye elever 

at kende og deres faglige niveau 

at kende. 

Maria spørger til, om 

bestyrelsen vil give lov til at 

omlægge to timer om ugen til 

to-voksentimer. Det ville give 

mulighed for at arbejde mere 

med trivsel og få de nye elever 

bedre integreret i skolen. Det 

ville være således, at de skal 

have 4 dage til kl. 14 og en dag til 

14:45. 

Det ville være et forsøg frem til 

vinterferien. 

SKB nikker ja til forsøget for en 

periode. 

Maria informerer om at Mia er 

gået på barsel.  

Der bliver ansat en ny lærer til 4. 

og 5. årgang. Den lærer går med 

i delingsprocessen. 

Der kommer en deling på 2. 

årgang før 4. og 5. årgang. 

  

8. 

  

Nyt om skoledistrikter 

  

Den nye skole bliver vedtaget i 

næste uge. Linjerne til 

skoledistrikterne er blevet 

tegnet. Ørestad Skole har 

inviteret til et seminar i 

weekenden. 

  



9. Drøftelse af oplæg om 

lektielæsning – skal vi lave 

et princip for dette? 

Bilag 5: Rapport om 

lektiehjælp og faglig 

fordybelse 

Skydes til næste møde. 

  

  

  Nyt fra årgangene Maria fortæller om årgangene.   

  

  

Nyt fra: 

fra formanden 

fra personalet 

fra ledelsen (herunder 

tilbagemelding fra 

lærergruppen om 

intrabeskeder og 

seksualvejledning) 

Maria fortæller om 

tilbagemeldinger omkring 

seksualvejledning og det drøftes 

om der skal afholdes oplæg 

fælles for lærere og SKB om 

emnet 

  

  Evt.     

  

  

Fremtidige møder: 

30. oktober 2019 kl. 17.00 – 

19.30 

11. december 2019 kl. 17.00 

– 19.30 

5. februar 2020 kl. 17.00 – 

19.30 

18. marts 2020 kl. 17.00 – 

19.30 

29. april 2020 kl. 17.00 – 

19.30 

10. juni 2020 kl. 17.00 – 

19.30 

    

  

  

  

Forslag til fremtidige 

emner på SKB- møder: 

Modtagelse af nye familier 

på skolen – hvad kan 

forældrene gøre? 

Besøg fra Madskolen. 

Opfølgning på, hvor 

mange der benytter det og 

om noget skal 

justeres/bliver justeret. 

Lejrskoler/koloni 

    

  



 


